

## MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, MAY 25, 1983  
(53)

[Text]

The Standing Committee on Labour, Manpower and Immigration met at 3:35 o'clock p.m., this day, the Vice-Chairman, Paul-André Massé, presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Bachand, Dupont, Heap, Massé, McDermid and McGrath.

*Alternate present:* Mr. Keeper.

*Other Members present:* Messrs. Baker (*Gander—Twillingate*), Deniger and Maltais.

*Appearing:* The Honourable Lloyd Axworthy, Minister of Employment and Immigration.

*Witnesses: From the Department of Employment and Immigration:* Mr. J.C. Best, Executive Director, Immigration and Demographic Policy; Mr. Paul J. Gauvin, Executive Director, Finance and Administration.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Wednesday, February 23, 1983 relating to the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1984. (*See Minutes of Proceedings for Wednesday, April 27, 1983, Issue No. 37*).

By unanimous consent, it was agreed,—That the Minister be allowed to make a brief statement on changes in the Work Sharing Program, to be followed by a round of questioning from the critic of each party.

By unanimous consent, the Committee resumed consideration of Votes 5, 20, 25 and 35 relating to Immigration Programs under EMPLOYMENT AND IMMIGRATION.

The Minister, with the witnesses, answered questions.

At 5:27 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

## PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 25 MAI 1983  
(53)

[Traduction]

Le Comité permanent du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration se réunit aujourd'hui à 15h35 sous la présidence de M. Paul-André Massé, (vice-président).

*Membres du Comité présents:* MM. Bachand, Dupont, Heap, Massé, McDermid et McGrath.

*Substitut présent:* M. Keeper.

*Autres députés présents:* MM. Baker (*Gander—Twillingate*), Deniger et Maltais.

*Comparaît:* L'honorable Lloyd Axworthy, ministre de l'Emploi et de l'Immigration.

*Témoins: Du ministère de l'Emploi et de l'Immigration:* M. J.C. Best, directeur exécutif, Politique de l'immigration et de la démographie; M. Paul J. Gauvin, directeur exécutif, Finances et administration.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mercredi 23 février 1983 portant sur le budget principal pour l'année financière se terminant le 31 mars 1984. (*Voir Procès-verbal du mercredi 27 avril 1983, fascicule n° 37*).

Du consentement unanime, il est convenu,—Que l'on permette au ministre de faire une brève déclaration portant sur les changements dans le programme de partage des travaux et devant être suivie d'une ronde de questions de la part du critique de chaque parti.

Du consentement unanime, le Comité reprend l'étude des crédits 5, 20, 25 et 35 portant sur les programmes d'immigration sous la rubrique EMPLOI ET IMMIGRATION.

Le ministre et les témoins répondent aux questions.

A 17h27, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

Mary MacDougall

*Clerk of the Committee*